

正修科技大學外籍客座教授要點  
Application Procedure for Visiting Scholars

**客座教授資格審核**  
**Qualifications for Visiting Scholars**

1. 曾任國外大學教授，具重要學術貢獻或重要專門著作者。  
He/she should currently be a professor in a university abroad who has important academic contributions and/or has written books/publications on his/her field of expertise.

或 OR

2. 獲有博士學位，在國外研究機構擔任研究員，或從事與所習學科相關之專門職務、工作 8 年以上，具有重要學術貢獻或重要專門著作者。  
He/she should be a doctorate degree holder, has worked as a researcher in research institutions abroad or is practicing his/her field of study and should have a work experience of no less than 8 years. He/she should have important academic contributions and/or has written books/publications on his/her field of expertise.

資格審核通過  
Approved

**外籍客座教授必要條件**  
**Visiting Condition for Visiting Scholars**

至本校學術交流時間至少 3 個星期  
His/her duration of visit should be no less than 3 weeks

選擇交流方式  
Select the purpose of visit

**教學型**  
**Teaching**

進行 36 小時教學活動  
Should conduct 36 hours of classes

**演講型**  
**Lecture**

舉辦 6 場演講活動  
Should conduct 6 lectures

**研究型**  
**Research**

研究成果於國際期刊發表 1 至 2 篇文章並須列示本校名稱  
The research results should be written and publish in international journals (at least 1 or 2 publications) and should include the name of our university

系所向國務處提出申請  
The requesting academic department should apply at the Office of International Affairs

**學校審核**  
**Review application**

**學校核准**  
**Approved by the University**

外籍客座教授補助種類：

Types of financial support for visiting scholars:

1. 外籍客座教授來回程機票費。(經濟艙為主)  
Round trip plane ticket (economy class)
2. 外籍客座教授來台之薪資。  
Salary during his/her stay in Taiwan
3. 外籍客座教授在台食宿費。  
Board and lodging expenses